
 
Van het bestuur 

Wat is vrijheid? 
 
Als afdelingsbestuur van CDA Peel 
en Maas hechten wij er veel waarde 
aan dat wij een brede volkspartij zijn 
voor nu en in de toekomst. Een partij 
die niet denkt in links of rechts, maar 
in verbinden van mensen. 
Dit betekent dat we de vrijheid 
nemen, er voor te waken, dat wij en 
onze gekozen volksvertegen-
woordigers en bestuurders, het niet 
alleen hebben over regels en beleid. 
Voor het CDA, als brede volkspartij, 
sla je bruggen tussen verschillende 
groepen mensen, zoals jong en oud, 
arm en rijk, autochtoon en alloch-
toon. De vrijheid nemen te 
stimuleren dat er gewone vragen 
worden gesteld over alle dingen die 
gebeuren in onze gemeente en 
daarbuiten. Zaken die ons als burger 
raken en iets voor ons betekenen en 
herkenbaar zijn.  
Dit betekent ook, de vrijheid te 
nemen om met een open geest en 
een open wil binnen en buiten onze 
partij naar elkaar te luisteren en 
elkaars verschillende meningen te 
accepteren en respecteren.  
Samen kunnen we meer dan 
afzonderlijk en ontstaan betere 
beslissingen voor de gemeenschap. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 
 
 
 
 

Van de fractie 

Algemene Plaatselijke Verordening Peel en Maas 
 
In de Raadsvergadering van 21 december hebben wij ons gebogen over 
de nieuwe APV, welke een aanpassing was op de in het begin van het jaar 
vastgestelde APV. De opdracht van de Raad in het begin van het jaar aan 
het College was om met een meer gedereguleerde versie te komen, om zo 
minder regels en lastendruk bij de burger te leggen, wat tevens tot minder 
belasting van het ambtenarenapparaat moest leiden.  
 
In de aanloop hiernaartoe hebben wij als CDA een digitale enquête 
gehouden over de APV in het algemeen, waarbij tevens enkele 
onderwerpen eruit gelicht zijn. We hebben de uitslag langs de vernieuwde 
APV gelegd en met behulp hiervan een mening gevormd over het voorstel.  
 
Uit de enquête was gebleken dat met name de sandwichborden een 
discussiepunt vormen. Deze zijn ongeveer een jaar geleden vrij gelaten, 
zodat hier niets meer over opgenomen is in de APV. Met name de grote 
concentratie van sandwichborden op bepaalde plekken en het soms niet of 
niet tijdig opruimen hiervan fronst bij menigeen de wenkbrauwen.  
 
Ook als CDA zien wij de nadelen van het vrijlaten hiervan en hebben dit 
afgewogen tegen de wens tot deregulering. Gezien de relatief korte tijd dat 
de sandwichborden vrij zijn gelaten hebben heeft de raad besloten om ons 
een wat langere tijd te gunnen om de ontwikkelingen te beoordelen. We 
kunnen dan later beter beslissen of we toch willen reguleren, maar met 
name ook in hoeverre. Reguleren is namelijk snel gezegd, maar de 
uitvoering (hoe reguleren) is iets anders.  
 
Het college heeft in de vergadering verder toegezegd te gaan kijken hoe er 
binnen de huidige APV toch opgetreden kan worden op grond van 
verrommeling, verkeersveiligheid en dergelijke indirecte aspecten en hoe 
ze dit gaan aanpakken. 
 
Het stoken van snoeihout is ook behandeld. Er is een ontheffing voor 
opgenomen, die verkregen kan worden door een telefonische melding. Dit 
laatste is wat de meeste mensen in de enquête ook hebben aangegeven 
als meest wenselijke vorm. 
 
Er is nog een punt waar de mensen die de enquête hebben ingevuld het 
roerend over eens zijn, samen met de CDA fractie: De termijn voor een 
beslissing op een evenementenvergunning van 16 weken (8 weken, 
eventueel te verlengen met nog eens 8 weken), is te lang. Het past niet in 
onze visie om evenementen te stimuleren en ook niet in ons streven naar 
deregulering. We hebben dan ook een amendement (wijziging van het 
voorstel) ingediend - die bijna door de gehele raad werd gesteund - om de 
verlenging er uit te halen, zodat de beslistermijn voor het verkrijgen van 
een evenementenvergunning maximaal 8 weken is geworden. 
 
Een amendement dat Lou Simons had voorbereid om de mogelijkheden 
voor de politie tot optreden te kunnen vergroten met name bij 
ongeregeldheden in de avonduren is niet in stemming gebracht omdat het 
college al met een gewijzigd voorstel kwam waarin de door ons 
voorgestelde wijziging was opgenomen.  
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CDA Peel en Maas 
wenst u een gezond 
en gelukkig 2011! 

 



 
John Verhoijsen heeft een amendement ingediend, dat raadsbreed steun vond, om het gebruik van knalapparaten bij 
de bescherming van gewassen tegen vogels gemakkelijker te maken door de vergunning hiervoor af te schaffen, maar 
toch dezelfde regels te laten gelden voor het gebruik, via algemene regels. We hebben hierbij wel de afspraak met de 
gehele Raad gemaakt dat we in de loop van het komend jaar beoordelen of de opgenomen regels wel alle risico’s van 
misbruik dekken..  
 
 Han Coenen 
 Raadslid 
 han.coenen@wanadoo.nl 
 
 
 

 
 
Van het bestuur 

Rob Wanten volgt Mat Kersten op in de gemeenteraad 
 
Mat Kersten wordt in de gemeenteraad opgevolgd door Rob Wanten. Rob is volgens het 
kiessysteem van CDA Peel en Maas de eerst aangewezen persoon om Mat op te volgen. Hij was 
na Marlou en Mat de derde kandidaat uit Helden bij de laatstgehouden gemeenteraads-
verkiezingen. Rob heeft met enthousiasme zijn raadslidmaatschap geaccepteerd. Hij zal in de 
gemeenteraadsvergadering van januari worden beëdigd.  
 
Rob Wanten (42) groeide op in Maasbree en woonde in Heythuysen en Herten voordat hij in 2002 
naar Helden verhuisde. Sinds 2003 is hij vooral achter de schermen actief binnen het CDA. Sinds 
vorig jaar is hij lid van het bestuur van CDA Peel en Maas. Met het aanvaarden van het 
raadslidmaatschap zal hij zijn bestuurszetel ter beschikking stellen.  
In het dagelijks leven is Rob communicatieadviseur bij de gemeente Venlo. Hij is getrouwd en heeft twee kinderen. 
 
We wensen Rob veel succes in de gemeenteraad. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 

 
 

 
 
Van de fractie 

Subsidie- en accommodatiebeleid voor verenigingen 
 
In 2010 heeft de raad besloten het subsidiebeleid los te koppelen van het accommodatiebeleid en het subsidiebeleid 
als eerste vast te stellen. Aansluitend hebben de ambtenaren gewerkt aan een raadsvoorstel waarin de kaders zijn 
vastgelegd voor het subsidiebeleid. Op 21 december is dit voorstel in de raad behandeld. 
 
De raad heeft in eerste instantie de doelstellingen van subsidie gedefinieerd. Enkele daarvan zijn: 
(a) Het financieel ondersteunen van de begeleiding die jongeren tot een bepaalde leeftijd nodig hebben om te kunnen 

functioneren binnen een vereniging.  
(b) Het in stand houden van verenigingen die heel belangrijk zijn voor de identiteit van de kernen.  
(c) Het stimuleren van unieke evenementen.  
(d) Het laagdrempelig zijn voor toetreding van mensen met beperkingen.  
(e) Het totale subsidiebudget in de begroting mag niet méér zijn dan het totaal van de subsidies die er in de 

voormalige gemeenten zijn uitgekeerd. 
 
Het traject waarin het voorstel tot stand is gekomen is goed verlopen. In eerste instantie heeft de raad zich in een 
brainstormsessie uitgesproken over zaken die zij van belang vindt. Vervolgens zijn er door de gemeente twee 
bijeenkomsten georganiseerd met de verenigingen waarbij de verenigingen konden aangeven hoe zij over subsidie 
denken.  



De resultaten van de drie genoemde sessies zijn door de ambtenaren vergeleken en verwerkt tot een voorstel in de 
vorm van een rekenmodel en daaraan gekoppelde regels. Met dit rekenmodel kan de subsidie van de verenigingen 
worden berekend, maar ook kunnen de totaalkosten voor de gemeente worden berekend. Het rekenmodel kent vele 
variabelen. De raad heeft daarom een aantal wegingsfactoren gedimensioneerd. Zo heeft de raad wegingsfactoren 
per leeftijdcategorie vastgesteld. 
 
Dit rekenmodel is in De Binger in Meijel gepresenteerd aan de inwoners van Peel en Maas waarbij de aanwezigen in 
de gelegenheid werden gesteld om te discussiëren over het rekenmodel en de daaraan gekoppelde regels. Het 
resultaat van de avond was dat de overgrote meerderheid van de aanwezigen aangaven zich te kunnen vinden in het 
voorstel. 
 
Aansluitend zijn een Technisch Overleg (TO) met de ambtenaren en een Ronde Tafel Gesprek (RTG) met de burgers 
gehouden. Het hele traject is vlekkeloos verlopen en gesteld mag worden dat het voorstel wordt gedragen door de 
burgers. 
 
Na het aannemen van het raadsvoorstel komt de vertaling van plan naar het subsidieniveau in 2015 aan de orde. Dit 
betekent dat de verenigingen op verzoek van de gemeente informatie moeten gaan verschaffen over de opbouw van 
het ledenbestand. Hiermee kunnen dat de berekeningen worden uitgevoerd over het toe te kennen subsidiebedrag. In 
de loop van 2011 zullen gesprekken gaan plaatsvinden met de verenigingen waarbij het toe te kennen subsidiebedrag 
bekend wordt gemaakt. In 2011 krijgen de verenigingen nog hetzelfde bedrag als in 2010. Vanaf 2011 tot en met 2015 
worden de subsidiebedragen geharmoniseerd. Dat betekent dat de bedragen in stappen worden verhoogd of 
verlaagd. 
 
Het traject waarin de subsidies worden aangepast is een lang traject zodat verenigingen ruim de gelegenheid krijgen 
om de meerjarenplannen er op aan te passen. Dit hele traject wordt uitgevoerd onder verantwoordelijkheid van het 
college van B&W. Wim Hermans is daarbij de verantwoordelijke wethouder. Het CDA heeft vertrouwen in de geplande 
uitvoering. Toch zal het CDA met grote belangstelling het traject blijven volgen. 
 
 Rob Pieroen 
 Raadslid 
 rpieroen@home.nl 
 
 
 

 
 
Van het bestuur 

Extra ledenbijeenkomst 
 
Op woensdag 5 januari 2011 om 20.00 uur is er een extra ledenbijeenkomst in het kader van de Provinciale 
Statenverkiezingen. Samen met jullie willen we graag stilstaan bij het concept verkiezingsprogramma van het CDA. 
We ontmoeten u graag in gemeenschapshuis De Wieksjlaag. 
 

Activiteitenkalender 

Wo 5 jan Extra ledenbijeenkomst in het kader van de Provinciale 
Statenverkiezingen.  
Aanvang 20.00 uur, gemeenschapshuis De Wieksjlaag, 
Kanaalstraat 94, Beringe 

Do 20 jan Open bijeenkomst / inloopavond CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.30 uur, gemeenschapshuis ’t Erf,  
Kapelaan Nausstraat 5, Egchel 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


